
Bestyrelsesmøde den 1. december 2022 

 

Deltagere: Lisbeth, Louise, Dorte, Helena, Susanne og Hacer 

Afbud: < Louise 

Udeblivelse uden afbud: Sunduz, Omar 

Referent: Hacer 

Dagsorden:  

1. Nyt fra varmemester 

- Multibanen: Der er bestilt Multibane og vil sættes op i den nærmeste fremtid 

 

2. Aktiviteter:  

- Julebanko: Der er julebanko på mandag den 5. december. Det muligt at købe 

franskbrød med ost rullepølser og kylling pølser samt æbleskiver. 

 

- Marinalystfestival: Der efterspørges støtte til festival igen i år Vi har valgt at støtte 

festival med det samme beløb som sidste år 10000 kr. 

 

3. Evt.  

- Vi er vidende om at der er hunde i afdelingen. Og vil gerne gøre opmærksom på at 

dette IKKE er tilladt. 

 

- Der er flere borger der klager over rygning og ophold i opgangene. Bestyrelsen vil sætte 

opslag op i Facebook gruppe for at invitere beboerne til diskussion om hvordan vi bedst 

kan løse situation sammen.  

 

- Bestyrelsesmøde den 14. december er aflyst 

 

4. Næste møde: 

- Bestyrelsesmøde den 19. januar 2023 

 

5. Referat godkendt   


